
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 12 af 9. oktober 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Kim Andersen (V). 
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/ Lise Bo Nielsen 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse, præcis hvornår analysen af beskatningen ved investeringer via 

investeringsforeninger og investeringsselskaber, der både dækker danske og udenlandske 

investorer og investeringer via danske såvel som udenlandske investeringsinstitutter, som 

omtalt af daværende skatteminister under 1. behandlingen af B115 (2013-14) vil være 

færdig og oversendt til Folketinget. 

 

Svar 

Skatteministeriet bestræber sig på at færdiggøre analysearbejdet så hurtigt, som det er 

muligt.  

 

Det bemærkes, at den forhenværende skatteminister, i forbindelse med behandlingen af 

beslutningsforslag B115 om undersøgelse af lovgivningsmæssige hindringer for Danmark 

som center for kapitalforvaltning, oplyste, at ambitionen er, at analysen færdiggøres i det 

tidlige efterår. Det er ikke længere realistisk. 

 

Der er tale om et meget kompliceret område, der tager tid at analysere. Investerings-

fondsbranchen og Finansrådet er inddraget i arbejdet. Så sent som den 1. oktober 2014 

var der møde i Skatteministeriet om analysen, hvor nye forslag til beskatning af investe-

ringsinstitutterne og deres investorer blev præsenteret af branchen. 

 

Når Skatteministeriet har udarbejdet et udkast til analyse, vil den blive drøftet med Inve-

steringsfondsbranchen og Finansrådet. Hurtigst muligt herefter vil analysen blive offent-

liggjort. 
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